
Dagsorden for Generalforsamlingen 2022 afholdt den 26/2 2022 

Afholdes på Hvilebjerg skolen kl. 14 efter spisning.  

 

 

1. Valg af dirigent 
- Mikkel 
 

2. Valg af referent 
- Christina  
 

3. Formanden beretning 
 

- Formandens beretning for året 2021 i Sørby Volleyball 

Året 2021 startede som 2020 sluttede. Nedlukning, restriktioner og coronapas. Desværre måtte vi 
igen se langt efter vores timer i hallen med Volley. Savnet var stort blandt medlemmerne og flere 
seje valgte at spille beach i andre byer. Derfor fik vi Sørby hallen til at sætte beach-banerne op i 
februar. 

Dette gav bestyrelsen en idé on at lave et projekt på lys på beach-banen i Sørby, Inspireret fra 
Næstved klubben baner. Der blev hentet tilbud ind og lavet et projekt samt ansøgt anlægsmidler 
via HB. Desværre blev tilskuddet fordelt til anden side men sagen er ikke glem. Projektet et lige nu 
på stand-by da der er ny planprojekt for området på vej fra Slagelse kommune. 

Der kom dog også en glædelig nyhed i nedlukningen. Slagelse kommune valgte at tildele Sørby 
hallen samt Sørby by en kæmpe udbygning af hallen med ekstra hal samt nye mødelokaler samt 
cafeteria. Dette projekt er virkelig spændene og kommer til at gøre alle afdelinger i Sørbymagle IF 
kæmpe gavn. Og volleyballafdelingen. 

Corona ville ikke slippe sit tag i verden og pandemien virkede til ingen ende at tage. Alle de 
stævner som klubben plejede at deltage i var aflyst. Selv årets højdepunkt Landsmesterskabet i 
Vejen måtte endnu en gang aflyses. Sørby marked blev også aflyst for anden år i træk så endnu en 
gang kunne klubbens medlemmer ikke bidrage til at tjene penge til klubben så vi kan opretholde 
hyggen og det sociale. Endnu en gang søgte HB corona-pulje penge ved Dgi og fik tildelt et pænt 
beløb som blev delt ud til foreningens afdelinger. Dette er en stor hjælp. 

Først i Maj kom meldingen så at vi igen måtte samles indendørs. Dog med et max antal på 25 
personer og corona pas der max var 72 timer gammel. Dette var fantastisk og vi fik forlænget 
sæsonen indtil den 26/6. 



For at alle kunne komme til at spille oprettede Christina en rotationsordning som tilgodeså alle 
spiller. Hun stod også hver uge en tilmeldingsordning på facebook for at have styr på hvem der 
kom. Det gik fantastisk. 

Efter en dejlig sommer uden det helt store Corona halløj kunne vi igen starte op til normale 
forhold. Det var fantastisk og folk kom glade i hallen. Til glædeligt gensyn af kendte ansigter men 
og så det til en det nyt spillere. Hvilket er fantastisk. Endnu en gang blev det også muligt at spille 
aftensturnering. Sammenholdet i Sørby volleyball er fantastisk og klubben går aldrig glip af en fest, 
så Thomas og Sanne stablede en fantastisk opstartsfest på benene hjemme i deres skønne have. 
Tusinde tak for det. 

Der var flere der søgte om mere struktureret træning og det blev hørt og Mikkel Jæger tager sig 
hovedsaligt af det. 

Efteråret kunne så også byde på Natvolley. Endnu en gang stod Peter D for afvikling af stævnet til 
ug og tusinde tak for det. Tilbagemeldingen fra flere klubber var meget positive. 

Ej at forglemme klubbens lille kids afdeling. Desværre er der meget svingende tilmelding her. Hvad 
det skyldes vides ikke helt præcis men bestyrelsen ikke men vi har vores tanker. Anne Due har 
virkelig været en kæmpe hjælp i kids afdelingen hver mandag. Hun valgte desværre men helt 
forståeligt at stoppe til jul men heldigvis var Mikkel Jæger frisk på at overtage. Det skal I begge to 
have en kæmpe tak for. 

Formanden og næstformanden deltog i november i DGI’s kongres hvor flere af landes 
volleyballklubber var til stede. Et fantastisk møde hvor vi fik nogle materialer fra DGI og ikke 
mindst inspiration fra andre klubber som også slås med meget svingende medlemstal. 

Det sidste år har lært os meget og bestyrelsen ser frem til et rigtig godt 2022 

Til sidst vil jeg gerne takke Henning fra Hallen, Alle de frivillige der er tilknyttet klubben, resten af 
bestyrelsen og ikke mindst klubbens medlemmer 

René Christensen 

Formand for Sørby volleyball 

 

Svar på indsendt mail: 

Hvilke gode projekter har vi haft? 
- Vi har skabt mere socialt hygge ved vores månedlige drik i starten af måneden.  
- Vi har fået det bedste ud af volley - sørget for at der kunne spilles så meget som 

muligt. Blandt andet ved at Christina planlagde hver træning, så vi var max 10 på 
hver side mv.  

- Fået mange nye spillere i denne sæson 



-  
 

 
 
Hvilke igangværende projekter har vi? 
 

- Kids afdelingen stod til at lukke, men Mikkel har valgt at hjælpe som træner, og vi 
håber at det kan tiltrække flere ungdomsspillere.  

- Arbejde videre med flere medlemmer til ungdomsklubben.  
- Arbejde videre med at få stillet hold til diverse stævner. 
- Ny form for træning i Sørby - niveauopdelte hold, hvor man starter på det niveau der 

passer og som man person gerne vil være på og arbejder sig op af. Kræver ekstra 
træner evt.  

- Ansøgt nye stænger til klubben. 
 
 
Hvad er ikke lykkes? 

- Lys på banen er sat på pause for nu.  
 

 
 

Tanker/ønsker om bestyrelsens sammensætning, og hvad vi gerne vil arbejde med for afd. 
Og medlemmerne 
 

 
Vi ønsker at der er de her udvalg: formand, næstformand, seniorudvalg, ungdomsudvalg, 
beach udvalg.  
De interne ansvarsområder bliver uddybet når bestyrelsen er valgt.  

 

 
Hvad har formanden fået udrettet – da vi skiftede formandskab? 
Tættere samarbejde med HB.  
Der blevet stillet spørgsmål til hvorvidt udskiftningen af formandskabet var det smarteste 
at gøre og om vi har nået de mål som vi ville som det nye formandskab. 
 
 

4. Regnskab fremlægges 
 



 



 

 
 
Der mangler revidering af de sidste to års regnskaber. Der har manglet en revisor, og den 
revisor vil kigge tilbage på de sidste tre år.   
 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
 
Mikkel blev genvalgt.  
Ingen yderligere valgte at stille op.  
 
 

6. Valg af revisor 



Bjarne har valgt at stille op som revisor og blev valgt til generalforsamlingen.  
Bjarne reviderer ikke de sidste års regnskaber, der mangler at blive revideret.  
 

7. Eventuelt. 
- Nye sponsorer – nuværende sponsorer er vaklende. Der arbejdes på at finde nye 

sponsorer.  
- Den stillede bestyrelse har nye sponsorer som arbejdspunkt.  
- Fremtidig volley – Få en ny slags træning til volley, som er mere niveauopdelt.  
- Der skal meldes mere ud til bestyrelsens medlemmer omkring bestyrelsens arbejde, 

hvilket ansvar har man, hvor meget kræver det osv., for potentielt at tiltrække flere 
spillere til bestyrelsen. 

 

På valg til bestyrelsen er følgende. 

 

Mikkel Jæger – modtager genvalg 

Kim Petersen – modtager ikke genvalg 

René Christensen – modtager ikke genvalg 

 

På vegne af Sørby volleyball bestyrelse 

 

René Christensen 

Formand 

 


